

停團日期

25 Apr-5 May, 25 Sep-5 Oct, 25 Dec-5 Jan

### 行程包含(Package Inclusions):

1、行程內酒店以及行程內列明的膳食; All Hotels Accommodation and Meals as listed

2、行程内游览门票以及优秀中文导游服务; Entrance fees as listed and Professional Chinese-speaking guide

3、豪华空调旅游巴士; Transport by air-conditioned coach

4、¥100000/人的旅行社責任保險。 RMB100,000 Travel agency liability Insurance

### 行程不包含(Package Exclusions):

1、國際、國內機票以及機票稅;中國簽證費 International and Domestic airfare & taxes, China Visa fee

2、服務費(抵達支付):€50/人

Service fee (Fee will be collected by local guide upon arrival.):€ 50 /pp

- 3、活動節目費用(抵達支付): €130/人(湘西歌舞秀+老院子+土司王府土家風情園) Program fee (Fee will be collected by local guide upon arrival.): €130/pp
- 4、任何個人消費、酒店以及機場的行李小費、個人旅遊意外險(強烈建議境外購買) Personal expense、Airport and hotel luggage fee、Travel insurance (strongly recommended)

### 參團須知: (Notes)

● 本產品僅限北美、澳新、歐洲、英國等中國境外定居的華僑華人適用。

This promotion is only for Overseas Chinese passengers from the United States, Canada, Australia, New Zealand and Europe who is able to speak fluent Chinese will be eligible to special price.

5-17歲小童參團必須有家長陪同,占床小童團費: €199/人,不占床團費: €99/人,根據酒店規定:不占床小童不提供早餐。
5-17 years old children must be accompanied by their parents, the tour fee of child with bed is €199 per person, Child without bed fee is €99 per person (no breakfast)

不能以流利中文溝通的客人,必須有能以中文溝通能力的人士随行參團,需要補團費附加費: USD200/人。
Guests who can't communicate fluently in Chinese must be with the people who can communicate in Chinese and extra charge USD200/pp.

本行程规定的行程服務費和活动节目费为团费的一部分,请主动于抵達後支付給當地導遊。
Program fee and service fee are the parts of the tour fee, please pay to local guide upon arrival.

中國特價團一經報名、不得隨意要求更改或退團、如果因個人原因退團以及NOSHOW、已付的團款和活動費不退。
All China special tour is non-refundable and non-changeable.

● 本報價不含旅遊保險,強烈建議客人在出發地自行購買各種旅遊保險,如醫療、失竊、旅程取消保險等。

The price does not include travel insurance. We strongly recommend that traveller purchase related travel insurance in the home city prior departure.

● 如遇單人住一間房,包括因臨時有人取消參團而導致單人住一間房,則必須額外支付單房差: €180

A single supplement € 180 applies for travellers requiring a single-occupancy room, including any circumstances caused by the cancellation of other travellers in the same room. Please notify your travel agent of your rooming requests upon booking.

所有節目安排按當地狀況決定,因天氣或航班原因本公司有權適時調整瀏覽安排,並且本公司保留最終決定和解釋權。以上所列酒店倘若已訂滿,本公司有權用其他同級酒店替換。如因個人原因未能及時會合導遊,本公司不承擔任何責任。如因個人原因、罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不可抗拒等因素所引起的額外費用,本公司不承擔任何責任。

Beauty orient tour reserves the right to adjust the itinerary as it sees fit to ensure the smooth running of the tour and to substitute hotels of a similar standard if the hotels listed in our brochure are unavailable. Passengers must remain with the tour group at all times and must not device from the set itinerary. Beauty orient tour acts only as an agent and assumes no responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or events over which Beauty orient tour has no control.





# 奇山秀水湘西厘

湘西/張家界/鳳凰古鎮6晚7日遊 Changsha Phoenix Town Zhangjiajie 7 Days





### (週四) 抵達長沙

俏東方優秀導遊機場微笑接機,後轉移到酒店休息,晚餐自理。 Arrive in changsha, be transferred to the hotel (Not includes Meals).

免費接機時間 Free transfer airport-hotel	13:0022:00
集合地點 Meeting Point	國際到達大廳4號門 4th Exit of the International Arrival Hall

備註:原則上相鄰時間段抵達機場的客人集中後送往酒店,可能會遇到需要等待的情況, 不願意等待的客人可自行乘坐計程車前往酒店,也可支付USD30/人單獨派車送往酒店。 Free airport —hotel transfers are based on group transfers. Passengers may need to waiting around at the airport for other passengers. Otherwise, passengers can request private transfer at USD 30 per person/sector or take a taxi to hotel by yourself.



# (週五) 長沙----鳳凰 (BLD)

早餐後出早餐後前往鳳凰(5H )中餐後遊覽【鳳凰古城】,【東門城樓】,【北 門城樓】,【萬民塔】,【沙灣景區】,【沱江泛舟】,【熊希齡故居】, 【楊家祠堂】,【虹橋藝術樓】等,自由品嘗鳳凰小吃,夜遊鳳凰古城 Visit: the Phoenix Town ,the East Gate Tower , the North Gate Tower ,the Wanmin Pagoda the Shawan Scenic Area, rafting on Tuojiang river, Xiong Xiling former residence, Yangs' Ancestral Hall, the Hongqiao Artistic building.

# (週六) 鳳凰----張家界 (BLD)

早餐後前往張家界(3H)參觀【湘西第一 古宅--老院子】,中餐後遊覽【土司王府 一土家風情園】,品嘗中國【茶藝文 化】,晚餐後送酒店休息。

Visit: the first old house of the west of Xiang, the Tusi Palace, enjoy the culture of Chinese tea.



### (周日) 張家界 (BLD)

早餐後纜車上【天子山】,遊覽【賀龍公園】,御筆峰,仙女鮮花,西林石 海,天子閣等BUS前往【袁家界】中餐後遊覽天下第一橋,迷魂台等,乘百龍 天梯下山,前往參觀中國連鎖【足浴藥店】--仙蹤林或寶樹堂,晚餐後欣賞 【湘西歌舞秀】後送酒店休息。

Visit: the Mount.Tianzi ,the He Long Park , the Yuan Jiajie Scenic Area , enjoy foot massage, the Xiangxi song and dance show.





# D5

## (週一) 張家界 (BLD)

早餐後參觀【張家界森林公園】---金鞭溪,神鷹護鞭,千里相會,水繞四 門等,參觀【珠寶店】,中餐後遊覽【十裡畫廊】,采藥老人,三姐妹峰 等,而後參觀【絲綢店】,晚餐後湖南快樂老街c自由購物送酒店休息。 Visit: the Zhangjiajie Forest Park, the jewelry store, ten Li Gallery, the silk store, the Hunan Xibu Street.

# **D6**

# (週二) 張家界----長沙 (BLD)

早餐後參觀湖南藝術殿堂【軍聲畫院】,中餐後參觀珍珠店BUS前往長沙(4H) 參觀【湘繡研究所】,晚餐後長沙【黃興商業步行街】自由購物送酒店休息。 Visit: the Hunan Junsheng Academy, the Pearl store, the Hunan Embroidery Research Institute, the Huang Xing pedestrian Street .



# D7 (週三) 長沙散團 (B) Changsha- Homebound flight

免費送機時間 Free transfer hotel-airport	10:00 : 13:00
集合地點 Meeting Point	酒店大堂 Hotel Lobby

備註:原則上按照相鄰時間段離開的客人集中後送往機場,可能會遇到等待的情況,不 願意等待的客人可自行乘坐計程車前往機場,也可以支付USD30/人單獨派車送往機場。 Free Hotel-Airport transfersare based ongroup transfers. Passengers may need to wait for others. Otherwise, passengers can request private transfer at USD 30 per person/sector or take a taxi to hotel by yourself.

俏東方特約代理商

